
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld 3 december 2019
Evaluatie en besluit voortzetting Stichting Ondernemersfonds Westerveld (vervolg)

Aanwezigen
Raadsleden/ commissieleden: De heren A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW), J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg 
(VVD), H.A. Jansen (PvdA), A. Fopma (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), W. Beets (PW), 
J.N. de la Mar (PW) en de dames G. Kiers (DSSW/SW), J.W. Mones – Kassies (GB), M.W. Mulder – van Eerden 
(GB), R. Masselink – Den Hollander (VVD) en C. Dollekamp - Molleman (PvdA)
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: De heer Meulenbeld en mevrouw Poelman - Bouman
Externen: --

Afwezigen (m.k.)
--

Voorzitter: De heer M. van de Kasteelen
Griffier: Mevrouw J. van Roeden-Hoekstra

Voorstel evaluatie en besluit voortzetting Stichting Ondernemersfonds Westerveld (vervolg)
Verantwoordelijk portefeuillehouder: wethouder J.Y.A. de Haas
Voorgesteld raadsbesluit:
Besluitpunt 1:
Kennis te nemen van de resultaten van de evaluatie van het Ondernemersfonds en door het positieve beeld 
van de evaluatie over de proefperiode een continuering van het ondernemersfonds voor vijf jaar vast te 
stellen.

Besluitpunt 2:
Een  verlenging van de verhoging van het OZB tarief voor niet-woningen met 70 euro per € 100.000 WOZ-
waarde (hetgeen in een percentage valt uit te drukken van 0,0420% van de WOZ-waarde voor het OZB 
eigendom niet-woningen en 0,0280% van de WOZ-waarde voor het OZB gebruik niet-woningen van de 
desbetreffende WOZ waarde) per 1 januari 2020 ten behoeve van de dekking van het ondernemersfonds 
voor een periode van 5 jaar vaststellen. Deze verhoging maakt onderdeel uit van het OZB-tarief eigendom en 
gebruik niet-woningen die ieder jaar opnieuw wordt vastgesteld.

Besluitpunt 3:
De door de verhoging van de OZB gegenereerde meeropbrengst beschikbaar te stellen via een subsidie aan 
Stichting Ondernemersfonds Westerveld voor de komende vijf jaar.

Besluitpunt 4:
Kennis te nemen van de overeenkomst die opnieuw zal worden ondertekend bij een positief besluit op 
continuering  van het ondernemersfonds door de raad.

Besluitpunt 5:
Continuering van deelname aan het ondernemersfonds door een opslag op de OZB gemeentelijk vastgoed 
vast te stellen.
Inspreker(s):
Conclusie voorzitter
Voldoende behandeld. Nog de vorm waarop de ondernemer te informeren. Besluitvorming.



Toezegging
Wethouder De Haas zegt toe over twee of drie jaar een evaluatiemoment met betrekking tot het 
ondernemersfonds in te bouwen, waarbij de wijze waarop aan het college wordt overgelaten.
Aantekeningen

- De heer Ballast heeft vervolg vragen aan het college gesteld en leest in de beantwoording dat het 
college de fractie van het CDA is tegemoet gekomen. Hij wil dat het college de komende vijf jaar 
naar de vragen die in de evaluatie zijn gesteld kijkt en is voorstander van een tussenevaluatie over 
twee of drie jaar.

- Mevrouw Mones wil dat het voor de deelnemers aan het ondernemersfonds duidelijk is waar ze 
voor betalen. Ze wenst na twee of drie jaar een tussenevaluatie. 

- Ook de fractie van Progressief Westerveld is voorstander van een zogenaamde ‘bijsluiter’, waarin 
ook verwezen wordt naar retributie. Hij spreekt de wens ui dat de retributie op termijn niet meer 
nodig is en is voorstander van een tussenevaluatie.

- De fractie van de VVD is er voorstander van om het ondernemersfonds in stand te houden.
- De heer Schoenmaker is voorstander van een evaluatie over drie jaar, wat ook een presentatie na 

twee jaar mag zijn. De fractie van DSSW/ SW is niet tegen een bijsluiter, als een ondernemer maar 
een goede afweging kan maken.  

Bekijk hier de live beelden

Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 17 december 2019.

De griffier, De voorzitter,

J. van Roeden-Hoekstra H. Jager

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=10015303

